
Van: Aart Schutte  
Verzonden: dinsdag 20 februari 2024 21:19 
Onderwerp: FW: Contact/Kieftveen 37 svz/Handhavingsverzoek Vereniging Vrede Oord 
Voorthuizen/Camping Vrede Oord(6-6-2023) 

 
Geachte Wethouder Oosterwijk Burgemeester Van der Tak Raadsleden van de Gemeente 
Barneveld en Mevr. N. Hermsen en Mevr. D. Bol, 
  
In de afgelopen periode hebben we de bijgevoegde mail ontvangen van Mevr. N. Hermsen. 
 
Betreffende het Handhavingsverzoek (werkzaamheden op het aangegeven perceel 
Kieftveen 37/zonder vergunningen/goedkeuring/geen goedgekeurd Bestemmingsplan) en de 
situatie op Camping Vrede Oord, worden we als belanghebbenden graag geïnformeerd over 
de huidige situatie. 
 
We lezen op dit moment het e.e.a. in de Media, terwijl we ook vragen hebben gesteld in het 
Handhavingsverzoek waar we geen antwoord op hebben ontvangen gezien de Wetgeving en 
Procedures (Omgevingsvergunning / Flora-Fauna Wetgeving / Bestemmingsplan). 
 
Tijdens de Commissievergadering op 30 november 2022 hebben we als Vereniging Vrede 
Oord Voorthuizen(VVV) de situatie kenbaar gemaakt, aangezien we als belanghebbenden 
geïnformeerd willen worden over de plannen op Camping Vrede Oord te Voorthuizen. 
Ook hebben na de Commissievergadering met Wethouder Oosterwijk het e.e.a. besproken, 
en is aangegeven dat we als belanghebbenden bij al de plannen worden betrokken en ook 
volledig geïnformeerd zullen worden. 
 
Is er inmiddels meer bekend, aangezien er op dit moment weer vakantie woningen worden 
geplaatst? 
 
Graag worden we verder geïnformeerd over deze situatie, en ook de overige zaken die 
aangegeven zijn in de bijgevoegde mail(s). 
  
Met vriendelijke groeten, 
  
Namens de Vereniging Vrede Oord Voorthuizen(VVV), 
 
Joop van der Stad 
Maaike de Snoo 
Wim Westerveld 
Hanna Sies 
Aart Schutte 
 


